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Abstract (en)
The invention relates to a deposit lock for transport trolleys, in each case the coupling member of one trolley being lockable in the deposit lock of the
next trolley and the deposit lock containing a lock mechanism which releases the trolley against the insertion of a deposit token, with the inserted
deposit token being locked at the same time, and which releases the deposit token when the trolley is coupled again. To prevent misuse, the deposit
token has an additional actuator which makes the operative connection between it and the lock mechanism and which is necessary for the lock
function. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Pfandschloß für Transportwagen, wobei jeweils das Kopplungsglied des einen Wagens im Pfandschloß des nächsten
Wagens verriegelbar ist und das Pfandschloß einen Schloßmechanismus enthält, der gegen Eingabe einer Pfandmarke den Wagen freigibt
bei gleichzeitiger Verriegelung der eingegebenen Pfandmarke und der beim Wiederankoppeln des Wagens die Pfandmarke freigibt. Zur
Vorbeugung gegen mißbräuchliche Benutzung weist die Pfandmarke ein zusätzliches Stellglied auf, das die Wirkverbindung zwischen ihr und dem
Schloßmechanismus herbeiführt und zur Schloßfunktion notwendig ist. <IMAGE>
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